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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

OMTRYKT:

Fødevareministeren

12. juni 2009

16. juni 2009 (ændret adressat)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 561

Ministeren bedes kommentere henvendelse af 11. juni 2009 fra Mogens 

Bang-Pedersen, Fåborg, jf. SUU alm. del - bilag 515 og herunder svare på 

følgende:

- Er der lavet undersøgelser af om normal opvask (ved "normal" forstås - at 

der selvfølgelig tilsættes et relevant opvaskepulver) på spareprogrammer 

effektivt nok kan fjerne salmonella- og andre bakterier på linie med den, 

som Dong Energy har foretaget ifht. vaskemaskiner til tøjvask?

- Vil ministeren overveje, at udsende information ud til borgerne om, at 

brug af et spareprogram i en opvaskemaskine i nogle tilfælde ikke er nok 

til at fjerne skadelige bakterier, således at borgerne på linie med tøjvask 

kan vælge det korrekte program med en høj temperatur, hvis man f.eks. 

har opvask der har været udsat råt kød eller lignende - og dermed undgå 

smitte med sundhedsskadelige bakterier?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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